



FIRE LED

Le FIRE LED est un effet lumineux Moonflower multicolore avec dimmer et stroboscopie. Le flux et le rendu lumineux sont impressionnants. La technologie LED permet d'obtenir des projecteurs qui ne chauffent pas, sans émission d'UV. Consommation électrique extrêmement faible. Pas de lampe à remplacer. A l'utilisation le FIRE LED va vous impressionner : un tel rendu lumineux avec de la technologie LED. Les programmes intégrés changent de façon très rapide ce qui rajoute encore plus au phénomène de puissance, alors si en plus vous l'utilisez en DMX ou en maître/esclaves

FIRE LED is a MOON flower multi colour lighting effect with strobe and dimmer. The atmosphere of the beam lighting is very impressive. The use of LED technology prevents from an exceeding temperature of the units as well as from UV emissions with a very low electrical consumption and no need to replace LEDs. The use of the FIRE LED is amazing: a splendid beaming light effect together with LED technology. The built in programs are changing very rapidly and reinforces the impression of strong lighting power. The effect is even more impressive if you use the unit with DMX or Master/Slave configuration.

Technical Specifications

LED Total	392LED High Brightness
Multi Colour System	140 Red LED / 105 Green LED / 84 Blue LED / 63 White LED
Beam Angle	54°
DMX Control	4 DMX Channels
Manual Mode	Sound activation- Master/Slave built-in programs
Consumption	50 Watts
Dimensions (L x l x P)	250 x 250 x 280 mm
Weight	5 kg
Additional Products	C 512 J / CA 8 / AC 115



SPARK LED

Le SPARK LED est un effet lumineux Moon flower multicolore avec dimmer et stroboscopie. Le flux lumineux et le rendu sont impressionnants. La technologie LED permet d'obtenir des projecteurs qui ne chauffent pas, sans émission d'UV. Consommation électrique extrêmement faible. Pas de lampe à remplacer. A l'utilisation le SPARK LED va vous bluffer : un tel rendu lumineux avec de la technologie LED. Les programmes intégrés changent de façon très rapide ce qui rajoute encore plus au phénomène de puissance, alors si en plus vous l'utilisez en DMX ou en maître/esclaves...

SPARK LED is a MOON FLOWER multi colour lighting effect with strobe and dimmer. The atmosphere of the beam lighting is very impressive. The use of LED technology prevents from an exceeding temperature of the units as well as from UV emissions, with a very low electrical consumption and no need to replace LEDs. The use of the SPARK LED is amazing: a splendid beaming light effect together with LED technology. The built in programs are changing very rapidly and reinforces the impression of strong lighting power. The effect is even more impressive if you use the unit with DMX or Master/Slave configuration.

Technical Specifications

LED Total	156 LED High Brightness
Multi Colour System	48 Red LED / 36 Green LED / 36 Blue LED / 36 White LED
Beam Angle	41°
DMX Control	4 DMX Channels
Manual Mode	Sound activation- Master/Slave built in programs
Consumption	18 Watts
Dimensions (L x l x P)	270 x 240 x 213 mm
Weight	4,2 kg
Additional Products	C 512 J / CA 8 / AC 115